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Zápisnica 

z II. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Volkovciach, ktoré sa konalo dňa 16. decembra 

2022 v zasadačke obecného úradu 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny + pracovníčky obecného úradu 

 

Program: príloha k zápisnici 

 

K bodu l: 

Rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Tomáš 

KOZOLKA. Poslanci hlasovaním schválili program zasadnutia tak, ako bol uvedený 

v pozvánke na zasadnutie OZ. 

 Hlasovanie: Za: 6 

   Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 2: 

Za zapisovateľku z dnešného zasadnutia bola určená Nora HASPROVÁ. 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: JUDr. Ondrej KOZOLKA 

 

Ivan SOPKO 

 

K bodu 3: 

Ing. Tomáš KOZOLKA, starosta obce uskutočnil kontrolu uznesení z I. zasadnutia 

obecného zastupiteľstva s nasledovným konštatovaním, že všetky uznesenia z I. zasadnutia 

OZ sú splnené. 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ na 

vedomie. 

 

K bodu 4: 

Ing. Tomáš KOZOLKA, starosta obce predložil návrh sadzobníka poplatkov, v ktorom sú 

zahrnuté poplatky za ČOV a kanalizáciu, za nájom domu smútku, sály kultúrneho domu, 

fotokopírovanie a vyhlásenie v miestnom rozhlase. 

Sadzby poplatkov od 1. januára 2023 boli schválené tak, ako boli navrhnuté, pri poplatku 

za prevádzku ČOV a kanalizáciu bola schválená výška poplatku vo výške 34,- eur. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva sadzobník poplatkov účinný od 1.1.2023 hlasovaním 

schválili. 

 Hlasovanie: Za: 6 

   Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 
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K bodu 5: 

Ing. Tomáš KOZOLKA, starosta obce predložil návrh Všeobecne záväzného nariadenia 

obce Volkovce č. 4/2022 o poplatkoch za komunálne a drobné stavebné odpady, v ktorom 

došlo k navýšeniu cien za vývoz jednotlivých zberných nádob, ktoré kopíruje zvýšenie cien 

vývozcom komunálneho odpadu Technickými službami Zlaté Moravce.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Volkovce č. 

4/2022 o poplatkoch za komunálne odpady a drobné stavebné odpady schválili. 

 

Hlasovanie: Za: 6 

   Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 6: 

Ing. Ingrid HORŇÁKOVÁ, ekonómka obce odôvodnila návrh Všeobecne záväzného 

nariadenia obce Volkovce č. 5/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Volkovce, ktorý poslanci obecného 

zastupiteľstva hlasovaním bez pripomienok schválili. 

 

Hlasovanie: Za: 6 

   Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 7: 

Ing. Ingrid  HORŇÁKOVÁ, ekonómka obce predložila vrámci tohto bodu rokovania OZ 

a zároveň odôvodnila návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Volkovce č. 6/2022 

o financovaní materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Volkovce, ktoré 

poslanci OZ hlasovaním schválili. 

 

Hlasovanie: Za: 6 

   Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 8: 

 Ing. Ingrid HORŇÁKOVÁ, ekonómka obce predložili návrh 2. zmeny rozpočtu obce 

Volkovce na rok 2022, ktorého úpravami dôjde k zvýšeniu schváleného objemu celkových 

rozpočtovaných prostriedkov (oproti schválenému rozpočtu) v príjmovej aj vo výdavkovej 

časti o 67.729 eur, čím bude upravovaný rozpočet vyrovnaný. 

Príjmy ako aj výdavky obce Volkovce spolu po druhej úprave rozpočtu v roku 2022 budú 

rozpočtované vo výške 1.244.869,00 eur. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním 2. zmenu rozpočtu obce Volkovce na rok 

2022 hlasovaním schválili. 
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 Hlasovanie: Za: 6 

   Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 9: 

Starosta obce Ing. Tomáš KOZOLKA oboznámil poslancov OZ s požiadavkou riaditeľky 

Materskej školy vo Volkovciach o vyradenie drobného hmotného majetku k 31.12.2022 v 14 

položkách  a v celkovej hodnote  1.222,56 eur. 

 

Poslanci hlasovaním súhlasili s vyradením drobného hmotného majetku v kapitole 

Materská škola v celkovej hodnote 1.222,56 eur. 

 

Hlasovanie: Za: 6 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 10: 

Ing. Tomáš KOZOLKA, starosta obce na základe právoplatného kolaudačného 

rozhodnutia obce Čierne Kľačany č. 119/2022-004-Dv zo dňa 21.3.2022, ako aj zabezpečenia 

prevádzky STL distribučného plynovodu + STL pripojovacích plynovodov v Obytnej zóne   

NA KONOPNISKÁCH predložil na prejednanie a schválenie návrh Zmluvy o nájme 

plynárenského zariadenia č. NZ1€ 38/2022/RCJ medzi Obcou Volkovce ako prenajímateľom 

a SPP – distribúcia, a.s. ako nájomcom.  

 

Po rozprave k danému materiálu obecné zastupiteľstvo hlasovaním schválilo Zmluvu 

o nájme plynárenského zariadenia č. NZ1€ 38/2022/RCJ k plynárenských zariadeniam „STL 

distribučný plynovod a STL pripojovacie plynovody vrámci stavby „Obytná zóna Volkovce – 

NA KONOPNISKÁCH“ v katastrálnom území Volkovce na dotknutých pozemkoch parc. č. 

KN-E 925, KN-C 781/4, 781/20 v prospech SPP – distribúcia, a.s., Mlynské Nivy 44/b, 825 

11 Bratislava.  

Hlasovanie: Za: 6 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 11: 

Ing. Tomáš KOZOLKA z tých istých dôvodov ako v predchádzajúcom bode predložil 

návrh „Zmluvy o údržbe a opravách plynárenského zariadenia ZoÚaO 38/2022/RCJ. 

Po prejednaní poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním schválili Zmluvu o údržbe 

a opravách plynárenského zariadenia č. ZoÚaO 38/2022/RCJ „STL distribučný plynovod 

a STL pripojovacie plynovody“ vrámci stavby Obytná zóna Volkovce – NA 

KONOPNISKÁCH v katastrálnom území Volkovce na dotknutých pozemkoch parc. č. KN-E 

925, KN-C 781/4, 781/20 so zhotoviteľom SPP – distribúcia, a.s., Mlynské Nivy 44/b, 825 11 

Bratislava. 
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Hlasovanie: Za: 6 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 12: 

a) V rámci tohto bodu rokovania OZ Ing. Tomáš KOZOLKA, starosta obce informoval 

o projekte „NOVOSTAVBY MATERSKEJ ŠKOLY V OBCI VOLKOVCE“, vrámci 

ktorého v súčasnosti prebieha proces verejného obstarávania, ktorý predpokladáme 

ukončiť uzatvorením zmluvy na prelome rokov 2022/23. 

V mesiaci december bolo realizované na kanalizácii Olichov meradlo odpadovej vody, 

ako ukazovateľ pre fakturáciu zo strany prevádzkovateľa ČOV – DSS Olichov“. 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo informácie ohľadom investičnej výstavby ako aj 

realizovaných aktivitách na vedomie. 

 

b) Od 1. januára 2023 Obec Volkovce prechádza z pôsobnosti stavebného úradu 

VRÁBLE do pôsobnosti stavebného úradu ŽITAVANY. 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informácie o zmene spoločného stavebného 

úradu s účinnosťou od 1.1.2023. 

 

c) Starosta obce taktiež oboznámil poslancov so žiadosťou manželov ORLÍČKOVÝCH 

o uvažovanom odkúpení pozemkov v katastrálnom území Volkovce parc. čísla 1193/3 

a 1194/4 o rozlohe cca 160 m
2
 za cenu 10 eur/m

2
. 

 

Obecné zastupiteľstvo so žiadosťou manželov ORLÍČKOVÝCH o odkúpenie časti 

pozemkov v katastrálnom území Volkovce, chatová osada LUKOV nesúhlasilo 

a zároveň ich žiada o odstránenie oplotenia a vysadených stromov a krov na 

dotknutých pozemkoch vo vlastníctve obce Volkovce. Žiada ich o realizáciu oplotenia 

podľa ich vlastníckych práv.  

 

Hlasovanie o žiadosti: Za: 0 

Proti: 6 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 13: 

Vzhľadom na ospravedlnenú  neprítomnosť JUDr. Jozefa HORŇÁKA, hlavného 

kontrolóra obce Volkovce, plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Volkovce na I. 

polrok 2023 predložil Ing. Tomáš KOZOLKA – starosta obce.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Volkovce na I. polrok 2023 schválili. 
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Hlasovanie: Za: 6 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 14: 

Na základe skutočnosti, že zvolením Ing. Tomáša KOZOLKU za starostu  obce Volkovce 

došlo k zániku jeho mandátu v Rade školy pri MŠ vo Volkovciach obecné zastupiteľstvo 

navrhlo a následne schválilo za člena Rady školy pri MŠ Volkovce Ing. Jozefa JURÍKA -

poslanca obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: Za: 6 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

K bodu 15: 

a) Mgr. Jana HOKSOVÁ predniesla problematiku voľne sa pohybujúcich psov po obci, 

hlavne sa jedná o psov Radoslava ŠMIRINU a Kevina ŠARKӦZYHO. 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informáciu o voľne sa pohybujúcich 

nebezpečných psoch na verejných priestranstvách a v prípade neriešenia daného 

problému, predvolať majiteľov nebezpečných psov na najbližšie zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

 

b) Katarína KOZOLKOVÁ, pracovníčka obecného úradu upozornila na nepriechodnosť 

uličky medzi ulicami M. R. Štefánika a Harmančekovou ulicou pre osobné vozidlá 

z titulu podnikateľskej činnosti Ladislava KÉRYHO ml.  

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo uvedenú skutočnosť na vedomie.  

 

K bodu 16: 

Na záver zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Volkovciach Ing. Tomáš KOZOLKA, 

starosta obce poďakoval prítomným za účasť a následne II. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

Overovatelia zápisnice: JUDr. Ondrej KOZOLKA 

 

Ivan SOPKO 

 

Zapisovateľka:   Nora HASPROVÁ 

  

 

vo Volkovciach dňa 16. decembra 2022 

 

Ing. Tomáš KOZOLKA 

starosta obce 


